
Referat for bylaugsmøde torsdag d. 6. oktober 2022 kl. 19.30 hos Mette,
Veddelev Bygade 11

Indkaldte: Andreas, Mayu, Kasper, Marie Louise, Henny, Jytte Bram og Mette
Afbud: Andreas og Kasper

1. Gennemgang af dagsorden som godkendes.

2. Referater fra seneste møder lægges ud.

3. Lokalplanforslag 704 - opdatering
Der er afholdt møder med bestyrelsen fra Veddelev Mølle, Danmarks
Naturfredningsforening og de nye beboer på Sannebo. Vi har fået aktindsigt i
korrespondancer mellem Kommunen og flere aktører bl. a. Vejdirektoratet og
Naturstyrelsen, og der er stadig punkter i det nye forslag til lokalplan 704 der vækker
undren.

a. Der er kommet nyt forslag til lokalplan 704
b. Der laves først og fremmest et skriv til byrådet med en undren over

processen.
c. Vi er desuden ved at formulere et nyt høringssvar i forlængelse af brevet til

byrådet.

4. Aktiviteter i 2022
a. Banko i Veddelev Børnehus, søndag d. 4. dec. kl. 15 med kaffe-kage eller

æbleskiver. Nærmere info. følger. Hvis der er stor tilslutning og vi ikke kan
være i Børnehuset, overvejes andet sted.

b. Julemarked overvejes, men udskydes for nu til næste år. Alternativt overvejes
et påskemarked.

5. Løbende opgaver/aktiviteter
a. Ingen henvendelser/mails siden sidst
b. Ingen nye ansøgninger til byggesager siden sidst.
c. Ingen nye naboer siden sidst

6. Trafik-status
Snart er det tid til det årlige møde med Veje og Grønne Områder i Kommunen
sammen med Veddelev Borger Grundejerforening, hvor bestyrelsen fortsat vil
komme med ønsker til at øge trafiksikkerheden i landsbyen. Eks. Gadespejl ved
Fiskervejen, hastighedsbegrænsning i bygaden, vedligeholdelse af vejen ned mod
Vigen.

7. Eventuelt
Nyt møde


